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اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کل راه و شهرسازی لارستان، جلسه رفع موانع و مشکلات 
باقری فرد مدیرکل  با حضور  بیرم  اراضی روستاهای بخش 
راه و شهرسازی لارستان، زمانی مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی استان فارس، رئیس دفتر نماینده مردم شهرستان های 
رئیس  مقیمی  لارستان،  در  اوز  و  گراش  خنج،  لارستان، 
معاونین  بیرم و  بخشدار و دهیاران بخش  شورای شهرستان، 
اداره کل راه و شهرسازی لارستان در سالن جلسات این اداره 

کل برگزار شد.
اظهار  جلسه  ابتدای  در  لارستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
داشت: سیاست کلی اداره کل راه و شهرسازی لارستان در 
زمین  اگر  است که  به شکلی  تولید مسکن روستایی  جهت 
مالکی یا دولتی وجود دارد و یا نیاز به تغییر کاربری و الحاق 

دارد را در جهت رفع نیازهای مردم حل و فصل نماییم.
وی با بیان اینکه در بخش بیرم با توجه به مشکلات مردم و 
اختلافات محلی و حقوقی در اراضی بیرم این موضوع احساس 
که  داریم  را  این  آمادگی  ما  افزود:  بود،  شده  بیشتری  نیاز 
اراضی در محدوده روستا را در اختیار بنیاد مسکن و دهیاری 
قرار بدهیم تا مشکلات جوانان و مردم روستا در این خصوص 

مرتفع گردد.
باقری فرد در ادامه تعامل و همکاری مدیرکل بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی استان در پیگیری و حل و فصل این موضوع 
هادی  طرح  بازنگری  از  پس  افزود:  و  دانست  ستودنی  را 
روستایی و یا ارائه طرح توسعه آتی روستا توسط بنیاد مسکن 
به  متعلق  نیاز  مورد  اراضی  کلیه  شهرستان لارستان،  انقلاب 
واگذار  مسکن  بنیاد  به  لارستان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره 
قرار  اختیار دهیاری و مردم روستا  متعاقباً در  و  خواهد شد 

خواهد گرفت.

نیریز

   پایان عملیات برداشت غلات 
در شهرستان نی ریز

 13 افزایش  از  نی ریز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
درصدی گندم تحویلی نی ریز به سیلوی بختگان در مقایسه 
با سال زراعی قبل خبر داد و گفت: عملیات برداشت غلات 
در این شهرستان همه ساله از نیمه اول خردادماه با محصول 
کلزا شروع می شود و در اواخر تیرماه با محصول گندم پایان 

می یابد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز، علیرضا بصیری با اشاره به 
اینکه به دلیل افزایش بارندگی ها سطوح قابل برداشت گندم 
و جو نسبت به سال زراعی قبل به ترتیب 13 و 29 درصد 
برداشت  جاری  زراعی  سال  در  افزود:  است  داشته  افزایش 
با   کلزا  هکتار   27 و  جو  هکتار   2145 گندم،  هکتار   1264
مکانیزه  به صورت  نظارتی   گروه   7 و  کمباین  دستگاه   30

انجام شد.
به گفته وی میزان تولید گندم، جو و کلزای شهرستان نی ریز 
به ترتیب 5688، 6240 و 27 تن بوده که مقدار  1699، 1495 
و 20 تن از این محصولات، تحویل سیلوی بختگان شده است.

لارستان

کمبود پزشک عفونی در لارستان، 
خللی در درمان بیماران کرونایی 

ایجاد نمی کند
 سخنگوی دانشکده علوم پزشکی لارستان با اشاره به کمبود 
در  کرونایی  بیماران  درمان  برای  عفونی  متخصص  پزشک 
این شهرستان، گفت: کمبود پزشک عفونی خللی در درمان 

اینگونه از بیماران ایجاد نخواهد کرد.
بهزاد رضایی، در مصاحبه با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: رشته 
داخلی به عنوان رشته مادر است و رشته عفونی بخشی از رشته 
فرآیند  خود  نیز  داخلی  متخصص  پزشکان  که  است  داخلی 
درمان و کار تشخیصی یک پزشک متخصص عفونی را هم 

انجام می دهند.
و  تنفسی  حاد  بیماران  ماهیت  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی 
کرونایی و درگیر شدن این افراد به انواع بیماری های کلیوی، 
بررسی،  برای  داخلی  پزشک  وجود  داخلی،  و  ریوی  قلبی، 

پیگیری و تشخیص این بیماری ها بیشتر نیاز هست.
رضایی افزود: در فرآیند تشخیص و درمان بیماران کرونایی 
به  همچنان  دارد،  وجود  هم  عفونی  پزشک  که  زمانی  در 

پزشک داخلی هم نیاز هست.

جهرم
شهردار جهرم اعلام کرد:

برخورد قاطع و قانونی 
با متخلفان ساخت و ساز در جهرم

 شهردار جهرم با اشاره به تشدید برخورد با ساخت و سازهای 
غیرمجاز گفت: نظارت و برخورد با متخلفان گامی مهم در 

راستای جلوگیری از تضییع حقوق شهروندی است.
به گزارش خبرنگار مهر، علیرضا نظری در جمع خبرنگاران 
غیرمجاز  سازهای  و  ساخت  با  برخورد  تشدید  به  اشاره  با 
راستای  در  مهم  گامی  متخلفان  با  برخورد  و  نظارت  گفت: 

جلوگیری از تضییع حقوق شهروندی است.
حقوق  رعایت  بدون  ساختمان  یک  مالک  افزود:  وی 
شبانه  به صورت  غیرمجاز  ساز  و  به ساخت  اقدام  شهروندی، 
کرده بود که بنا به درخواست مردم و با توجه به اخطارهای 
مکرر شهرداری نسبت به رفع تخلف و توجه نکردن مالک 
به این موضوع، واحد امور پیشگیری و رفع تخلفات شهری 
نیروی  همراهی  و  قضائی  حکم  اخذ  با  جهرم  شهرداری 

انتظامی، نسبت به رفع تخلف غیرمجاز اقدام کردند.
 

آباده

 انعقاد 100 قرارداد سرمایه گذاری 
در شهرک های صنعتی آباده

اینکه  بیان  با  فارس  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
زیرساخت مناسبی در شهرک های صنعتی آباده برای جذب 
آباده  صنعتی  شهرک  گفت:  است  شده  فراهم  سرمایه گذار 
با استقبال مناسب سرمایه گذاران همراه است و برای جذب 
ناحیه  و  ایزدخواست  صنعتی  شهرک  در  سرمایه گذاران 

صنعتی سورمق نیز مشوق هایی در نظر گرفته می شود.
عمومی شرکت  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
از  بازدید  از  پس  فتوحی  احد  فارس،  صنعتی  شهرک های 
شهرک صنعتی ایزدخواست و مناطق پیشنهاد شده به منظور 
ایجاد نواحی صنعتی بهمن و صغاد، در جلسه بررسی و رفع 
مشکلات شهرک های صنعتی آباده که با حضور فرماندار و 
حال  در  افزود:  شد  برگزار  آباده  شهرستان  مسئولان  برخی 
آباده  ناحیه صنعتی در شهرستان  حاضر دو شهرک و یک 
متقاضیان  جذب  آماده  هکتار   340 بر  افزون  مساحتی  با 
سرمایه گذاری است که تاکنون 100 قرارداد سرمایه گذاری 
با متقاضیان منعقد شده است.وی با اشاره به بازدید از شهرک 
صنعتی ایزدخواست و جلسه با اعضای شورای شهر و مسئولان 
این شهر گفت: با توجه به اینکه این شهرک صنعتی دارای 
امکانات زیربنایی نظیر آب، گاز و برق است، برای تسریع 
به پنج سرمایه گذار نخست  در جذب سرمایه گذار مقرر شد 

در این شهرک صنعتی مشوق های ویژه ای اختصاص دهیم.

استان بوشهراستان بوشهر

رئیس پژوهشکده میگوی کشور:

میزان ذخیره میگو در زیستگاه های 
 آبزیان خلیج فارس کاهش 

یافته است

  

 رئیس پژوهشکده میگوی کشور با اشاره به نتیجه گشت های 
گفت:  خلیج فارس  در  میگو  ذخیره  بررسی  در  تحقیقاتی 
بررسی ۲ گشت تحقیقاتی نشان می دهد میزان ذخیره میگو 
بوشهر  استان  خلیج فارس  آب های  آبزیان  زیستگاه های  در 

کاهش یافته است.
عقیل دشتیان نسب در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهر 
ذخائر  وضعیت  بررسی  برای  تحقیقاتی  گشت  دو  انجام  از 
این  داشت:  اظهار  و  داد  خبر  بوشهر  خلیج فارس  در  میگو 
ایستگاه  را در 30  میگو  بررسی ذخائر  تحقیقاتی  دو گشت 
در  خلیج فارس  نقطه  شمالی ترین  تا  جنوبی ترین  از  دریایی 

استان بوشهر انجام داد.
دانست  مردادماه  از 13  را  میگو  آزادسازی صید  زمان  وی، 
و بیان کرد: هر چند میزان ذخیره میگو نسبت به سال قبل 
بهتر شده ولی متأسفانه از نظر اندازه میگوها که باید حداقل 
12 سانتیمتر باشد کاهش یافته و اندازه آن ها کوچک تر شده 

است.
استاندارد  اینکه  بیان  با  کشور  میگوی  پژوهشکده  رئیس 
باید 70 درصد  وضعیت مناسب ذخائر میگو در خلیج فارس 
اندازه ذخائر میگو دارای 12 سانتیمتر باشد گفت: گشت سوم 
امید  می شود  انجام  روز   3 مدت  در  هفته  این  که  تحقیقاتی 

می رود به اندازه موردنظر رسیده شوند.

 دوره مشترک پسادکتری در بوشهر
 و پرتغال راه اندازی شد

هدف  با  گفتَ:  خلیج فارس  دانشگاه  بین الملل  امور  مدیر   
مشترک  دوره  بین المللی  علمی  همکاری  ظرفیت  توسعه 
کشور  پلی تکنیک  انستیتو  و  دانشگاه  این  در  پسادکتری 

پرتغال راه اندازی شد.
گفت:  ارتباط   این  در  خسروی   آرش  ایرنا  گزارش  به 
همکاری های  توسعه  برای  اروپا  اتحادیه  و  دانشگاه  این 
»ویانادوکاستلو«  پلی تکنیک  انستیتو  با  مذاکراتی  بین المللی 
کشور پرتغال داشت که درنهایت منجر به امضای تفاهم نامه 

همکاری شد.
وی افزود: این تفاهم نامه روز ۶ مردادماه سال جاری )برابر 
با ۱۶ جولای ۲۰۲۰( توسط عبدالمجید مصلح رئیس دانشگاه 
پلی تکنیک  انستیتو  مدیر  رودریگز  کارلوس  و  خلیج فارس 

ویانادوکاستلو امضا شد.
تفاهم نامه شامل همکاری در زمینه  این  بیان کرد:  خسروی 
پژوهش و راهنمایی مشترک دوره های تحصیلات تکمیلی، 
تبادل  و  آموزشی  برنامه های  علمی،  رویدادهای  برگزاری 

اطلاعات علمی است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
قشم

ضرورت تهیه نقشه راه آماده سازی 
زیرساخت های قشم برای مدیریت 

بحران

 
قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  و  هیئت مدیره  رئیس 
زیرساخت ها،  آماده سازی  برای  راهی  نقشه  تهیه  گفت: 
دسته بندی وظایف، برنامه ریزی منسجم و افزایش هماهنگی 
بحران  مدیریت  و  مقابله  برای  مختلف  بخش های  میان 

ضروری است.
بحران  ستاد  جلسه  در  مؤمنی  حمیدرضا  ایسنا  گزارش  به 
مدیران  و  معاونین  از  با حضور جمعی  قشم که  آزاد  منطقه 
برای  لازم  تمهیدات  انجام  افزود:  شد،  برگزار  سازمان  این 
از  یکی  بحران  شرایط  از  آسیب  کمترین  با  عبور  و  مقابله 
مسئولیت های اصلی این سازمان در برابر مردم جزیره است.

بیشتر  هماهنگی  و  حضور  با  می رود  انتظار  داد:  ادامه  وی 
ستاد  در  حاضر  اجرایی  مدیریت های  و  دستگاه ها  تمامی 
بحران، برای آمادگی قبل از بروز حادثه و رسیدگی بعد از 

حادثه در قشم پیش بینی های لازم صورت گیرد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در این جلسه از اعضای 
با حفظ اولویت، مسائل و  ستاد بحران این سازمان خواست 
امکانات  و  شهری  زیرساخت های  ایمنی  مربوط  مشکلات 
به ساکنان بررسی و  برای خدمات رسانی  ضروری و حیاتی 

برای رفع آن ها اقدامات لازم را انجام دهند.

بشاگرد

 زمین حسن »گافر« هم چنان
 در انتظار آب شرب

ازامروزوفرداکردنمسئولانخستهشدهایم
تصریح  بشاگرد  زمین حسن  روستای  اسلامی  شورای  رئیس 
کرد: از امروز و فردا کردن مسئولان آب و فاضلاب خسته 

شده ایم و نمی دانیم دیگر باید به کجا مراجعه کنیم.
 اسحق اخلاصی در گفت وگو با خبرنگار فارس در بشاگرد 
شدن  شهرستان  از  سال   ۱۲ از  بیش  گذشت  از  پس  گفت: 

بشاگرد هنوز روستای زمین حسن مشکل آب دارد.
برای  ما  مکرر  پیگیرهای  از  سال  دو  حدود  افزود:  وی 
به  اما  می گذرد  آشامیدنی  آب  از  روستا  مردم  بهره مندی 

نتیجه ای نرسیده ایم.
اظهار  بشاگرد  زمین حسن  روستای  اسلامی  شورای  رئیس 
داشت: از امروز و فردا کردن مسئولان آب و فاضلاب خسته 

شده ایم و نمی دانیم دیگر باید به کجا مراجعه کنیم.
فاضلاب  و  آب  اداره  پیگیری  آخرین  در  گفت:  اخلاصی 
شهری بهانه تأمین برق را کردند که اکنون با کمک اداره 
مردم  و  است  شده  تأمین  آب  پمپ  برق  شهرستان،  برق 
 ۹۱ روستای  داد:  ادامه  هستند.وی  طرح  این  افتتاح  منتظر 
خانواری زمین حسن بالغ بر ۴۰۰ نفر جمعیت دارد که یکی 
است، جای  پارامون  و  بزرگترین روستاهای بخش گافر  از 
تأسف است که هنوز مردم ما با به دوش کشیدن سطل، آب 
تصریح  بشاگرد  زمین حسن  روستای  اسلامی  شورای  رئیس 
کرد: همه چیز آماده است و جای تعجب است که چرا اداره 
آب و فاضلاب روستایی شهرستان نسبت به افتتاح این پروژه 

اقدام نمی کند.
و  آب  رئیس  حضور  آخرین  از  گفت:  ادامه  در  اخلاصی 
فاضلاب شهرستان بشاگرد حدود ۲ هفته می گذرد که قول 
این مشکل را در روزهای آینده داده بود که متأسفانه  حل 

تاکنون اقدام عملی صورت نگرفته است.

استان خوزستاناستان خوزستان
استاندار خوزستان بیان کرد:

 مردم کشور ما بار تحمل کرونا
  را با تحریم ها یکجا 

تحمل می کنند
خوزستان ویروس کرونا آماری های شاخص همه روند

طی۲۴روزاخیرکاهشیبودهاست
احتمالا گذاشتیم سر پشت را کرونا خوب روزهای شاید

پاییزوزمستانیبدتردرپیشاست

 
استاندار خوزستان گفت: شرایط کرونا ویروس استان در همه 
شاخص ها اعم از موارد مثبت، تعداد بستری، فوتی و... در ۲۴ 
روز اخیر رو به کاهش بوده و پیک موردنظر را رد کرده ایم 
در عین حال هنوز بیمارانی که در آی سی یو هستند به نسبت 

زیادند لذا باید برای بهبود این وضعیت نیز تلاش کنیم.
به گزارش خبرنگار برنا از اهواز، غلامرضا شریعتی در  حاشیه 
نشست ستاد مدیریت کرونا خوزستان در جمع خبرنگاران، 
پشت  را  کرونا  با  مبارزه  خوب  روزهای  شاید  کرد:  اظهار 
به  آینده  زمستان  و  پاییز  شرایط  احتمالًا  اما  سرگذاشته ایم 
مراتب بدتر از شرایط فعلی باشد لذا همچنان رعایت موازین 
حضور  و  اجباری  به صورت  ماسک  از  استفاده  و   بهداشتی 
توصیه  افراد  از  فیزیکی  فاصله گیری  و  تجمع ها  در  نداشتن 

می شود.
او گفت: آگاهی عمومی از کرونا و نحوه سرایت هنوز هم 
می تواند به ما کمک زیادی بکند چرا که هر چه مردم از این 
این  از  بهتر می توانند  باشند  بیشتر آگاه  ویروس و رفتارش 

بیماری مصون بمانند.
 ۵۰ بالای  دمای  با  روزها  این  در  افزود:  خوزستان  استاندار 
از  استفاده  خوزستان،  در  درصد   ۸۰ بالای  شرجی  و  درجه 
ماسک سخت و دشوار است اما باید تحمل کنیم چرا که گرما 

و شرجی کشنده نیست ولی ویروس کرونا کشنده است.
رئیس ستاد مقابله با کرونا استان خوزستان بیان کرد: شرایط 
ویروس کرونا در استان خوزستان در همه شاخص ها اعم از 
موارد مثبت، تعداد بستری، فوتی و… در ۲۴ روز اخیر رو 
به کاهش بوده  و پیک موردنظر را رد کرده ایم در عین حال 
هنوز بیمارانی که در آی سی یو هستند به نسبت زیادند لذا باید 

برای بهبود این وضعیت نیز تلاش کنیم.
نماینده عالی دولت در خوزستان با اشاره به ضرورت توجه 
شد:  یادآور  بهداشتی،  دستورالعمل های  رعایت  به  مردم 
اجتماعی،  فاصله گذاری  رعایت  ماسک،  از  مستمر  استفاده 
شرکت نکردن در تجمع ها، آیین عروسی و ترحیم  از جمله 
موارد بسیار مهمی هستند که  به نزولی شدن نمودار شیوع 

کرونا در خوزستان کمک می کند.
وجود  با  کرد:  تصریح  خوزستان  سلامت  شورای  رئیس 
تمامی شرایط مناسبی که در خوزستان ایجاد شده اما وضعیت 
همچنان ناپایدار است و اگر مردم موازین بهداشتی در رابطه 
با کرونا را رعایت نکنند، امکان دارد باز هم به شرایط قبلی 

باز گردیم لذا باید به طور جد پروتکل ها را رعایت کرد.
او با اشاره به آیین های روز عرفه و عید قربان و نیز ماه محرم 
و صفر، گفت:  برای محرم و دعای عرفه برنامه ریزی هایی 

صورت گرفته است که به زودی اعلام می کنیم.
شریعتی ادامه داد: در ۶ ماه گذشته درگیری با کرونا ویروس 
این  از  ما  تصور  است؛  بوده  زیادی   نشیب  و  فراز  دارای 
از شیوع آن  پیش  به  نسبت  با آن  مواجهه  از  ویروس پس 
و  تصورات  نیز  سازگاری  مرحله  در  حتی  و  کرد  تغییر 
آگاهی ها دچار چالش شد به همین دلیل بود که ما در مقابل 

ویروس، سیاست سیال اتخاذ کردیم.
زیادی  حدود  تا  قرنطینه  اجرای  افزود:  خوزستان  استاندار 
قرنطینه  ابد  تا  می تواند  دنیا  کشور  کدام  اما  بوده  مؤثر 
هم اکنون  نیست.  شدنی  تعطیل  زندگی  زیرا  دهد  ادامه  را 
سازگاری  مرحله  در  ما  کشور  جمله  از  کشورها  بیشتر 
کشورها  و  می برند  سر  به  کرونا  هوشمند  مدیریت  و 
شدند؛  مبتلا  هم  بیشتر  کردند  عادی سازی  بیشتر  چه  هر 
شده  کنترل  و  ضروری  فعالیت های  ادامه  ما  فعلی   سیاست 

است.
او بیان کرد: رقم ها و رکوردهای جدید ابتلا به کرونا باور 
کردنی نیست؛ سرایت این ویروس و میزان چرخش آن بین 
افراد شدیدتر شده و به نظر می آید تلفات بیشتری را هم به 

ما تحمیل کند.
نماینده عالی دولت در خوزستان توضیح داد: نکته اصلی و 
قابل تأمل این است که تصمیمات ما جنبه فانتزی و اختیاری 

ندارد و ما انتخاب دیگری نداریم. مجبور به تمکین از رفتار 
ادامه  و  ماسک  از  استفاده  کردن  اجباری  هستیم؛  ویروس 
واقعاً  فعالیت ها  از  دیگر  برخی  و  آموزشی  مراکز  تعطیلی 
اجباری است و اگر تشخیص به لغو برخی تصمیم ها در رابطه 
با کرونا بگیریم صحنه های دردناکی را با تصمیم خود رقم 

خواهیم زد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد خبر داد:

اجرایی شدن ۸۲درصد از تعهدات 
 اشتغال روستایی 

کهگیلویه و بویراحمد 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به ابلاغ ۲۷۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار جهش تولید در استان، گفت: فرصت پرداختن 
اولویت  در  تولید  جهش  پروژه های  و  نیست  حاشیه ها  به 

کاری مدیران قرار گیرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد، حسین کلانتری استاندار کهگیلویه و 
استان  مقاومتی  اقتصاد  فرماندهی  ستاد  نشست  در  بویراحمد 
فرمانداران  به  تولید  جهش  پروژه های  لیست  ابلاغ  خواستار 
شهرستان های ۹ گانه استان شد و افزود: در این راستا هر هفته 
نشستی به ریاست معاون اقتصادی استاندار برگزار و عملکرد 

مدیران به صورت گزارش ارائه شود.
کلانتری افزود: جلسات هفتگی در خصوص آئین نامه اجرایی 

تبصره ۱۹ به ریاست معاون عمرانی برگزار شود.
چرام  فسفات  زیرساخت های  تکمیل  ضرورت  بر  استاندار 
حد  تا  بوده  مصمم  امید  و  تدبیر  دولت  کرد:  بیان  و  تأکید 
به  خود  خدمت  آخر  سال  در  را  عمرانی  پروژه های  توان 
پایان برساند.کلانتری بر ضرورت اتمام و تکمیل ۴۳ پروژه 
عمرانی و ۴ پروژه مهم اقتصادی استان با اعتبار بالغ بر یک 
هزار میلیارد تومان تا پایان سال تأکید و گفت: در پروژه های 
جهش تولید پنج شهرک گلخانه ای در استان باید تکمیل شود 
باید  دارد  اشتغالزایی  نفر  پروژه های آب رسانی که ۳۶۰۰  و 
اینکه پروژه های جهش تولید  بیان  با  سریع تکمیل شوند.او 
در اولویت کاری مدیران قرار گیرد، افزود: تعریف پروژه ها 

متناسب با ظرفیت مناطق باشد.

 انهدام باند حفاران غیرمجاز 
در کهگیلویه و بویراحمد 

کشفاشیایتاریخیدوراناسلامیدرگلستان
فرمانده یگان حفاظت وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی از دستگیری اعضای باند حفاران غیرمجاز 
در کهگیلویه و بویر احمد و کشف اشیای تاریخی دوران 

اسلامی در استان گلستان خبر داد.
امیر  سردار  یاسوج،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
رحمت الهی در تشریح این خبر اظهار داشت: در راستای 
اجرای مأموریت های محوله با هدف پیشگیری و مقابله با 
جرائم علیه مواریث ارزشمند تاریخی ـ فرهنگی، کارکنان 
اطلاع  با  احمد  بویر  و  کهگیلویه  استان  حفاظت  یگان 
اشیای  تحصیل  قصد  غیرمجاز که  باند حفاران  فعالیت  از 
تاریخی را داشتند، رسیدگی به موضوع را در دستور کار 

قرار دادند.
واحدهای  با  هماهنگی  جلسات  برگزاری  با  افزود:  وی 
انتظامی به محض اطلاع از زمان حضور حفاران در ارتفاعات 
منطقه کاکان، تیم ویژه بررسی و تحقیق تشکیل و اکیپی 
از افراد مجرب متشکل از نیروهای یگان حفاظت پس از 
و صعب العبور کوهستانی  مسیر سخت  ساعت ها  پیمودن 
موفق شدند  5 نفر از اعضای باند را حین عملیات حفاری 
و  ابزار  مقادیری  و  قبضه سلاح شکاری  و یک  دستگیر 

ادوارت حفاری از آن ها کشف و ضبط کنند. 
فرمانده یگان حفاظت وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
داد:  ادامه  سخنان  از  دیگری  بخش  در  صنایع دستی  و 
نیز  گلستان  استان  حفاظت  یگان  کارکنان  و  فرماندهی 
از  اطلاع  محض  به  تاریخی  مواریث  علیه  جرائم  رصد  با 
وقوع حفاری غیرمجاز در ملکی شخصی واقع در شهرستان 

گرگان، اقدام به بررسی موضوع کردند.
این مقام ارشد انتظامی افزود: در این راستا ضمن تشکیل 
نیروهای  از  مجرب  اکیپی  تحقیق،  و  بررسی   ویژه  تیم 
کسب  با  یگان  فرمانده  سرپرستی  به  حفاظت  یگان 
مجوز قضائی در معیت کارکنان انتظامی به محل مراجعه 
عملیاتی  یک  در  قانونی  و  شرعی  موازین  رعایت  با  و  
شامل  تاریخی  قلمشی   12 موردنظر  منزل  از  غافلگیرانه 
صندوقچه چوبی، ظروف سفالی، نسخ خطی و سایر اقلام 
دستگیر  نفر  یک  و  ضبط  و  کشف  تاریخی  ارزش   با 

شد.

ناخواسته  از خاموشی های  قابل توجهی  بخش  دزفول گفت:  برق  عملیات  رئیس 
در هفته اخیر در شهرستان دزفول ناشی از وقوع حوادث غیرمترقبه و بار زیاد 

شبکه بوده است.
علیرضا شرف آبادی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: در روزهای اخیر 
بروز  آنها  علت  که  داد  رخ  دزفول  شهرستان  مختلف  مناطق  در  خاموشی هایی 
حوادث ناگهانی و بار بسیار زیاد ترانس ها بود.وی افزود: خاموشی یک ساعته 
برق در خیابان های شریعتی شرقی، ۴۵ متری و مناطق بهاران، نگارستان و بلوار 
ولی عصر به علت سقوط داربست مربوط به آپارتمان در حال ساخت واقع در 

بلوار دارالمؤمنین بود که به شبکه خسارت زد و موجب قطع برق مناطق مذکور 
اینکه این مشکل با حضور گروه  بیان  با  شد.رئیس عملیات توزیع برق دزفول 
تعمیرات و اتفاقات این مدیریت برطرف شده و شبکه به حالت پایدار درآمد، 
جاده  مسیر  در  متوسط  فشار  پایه  به  دستگاه خودرو  برخورد یک  عنوان کرد: 
گاومیش آباد قبل از سه راهی جاته و حادثه برخورد خودروی سنگین به پایه 
فشار متوسط در مسیر جاده شمس آباد بعد از پیام نور موجب بروز خاموشی در 
برخی نقاط روستایی از جمله جاته، سنجر، قلعه ربع، پیام نور، بندبال و مناطق 

اطراف آنها شد.

رئیس عملیات برق دزفول عنوان کرد:
دلایل خاموشی های برق در دزفول چیست؟


